
Medborgarförslag, fokus på hyresbostäder ”Nu, inte sedan” 2017-04-20

Befolkningstillväxten i kommunen är god och ser ut att öka men det saknas bostäder både för
gammal som ung. Något som nämns i bla bostadsförsörjningsprogrammet för kommunen.
Bollebo det kommunala fastighetsbolaget har idag en lång kö av sökande men samtidigt saknar
Bollebo/kommunen mark att bygga på.

Översiktsplanen som antogs 2002 angav att bostadsområde skulle förläggas Tyftet, Norra Erikstorp
och Varpås. Fördjupad översiktsplan för detta område genomfördes och antogs i KF 2004.

I detta område äger Kommunen en hel del mark och det skulle enligt planen finnas goda
förutsättningar för flerfamiljshus.

Aktualitetsförklaringen som antogs i KF 2017-02-09 säger att Utbyggnadsriktningen svarar inte längre
upp mot dagens förväntningar som numera är västerut. Ny översiktsplan lär inte finnas framme
förrän 2019.

Den tänkta byggnationen i väster gissar jag kan dra ut på tiden. Tittar man på Tyftet och
Bergadalspark så fanns de med 2002 men är fortfarande inte helt klara, det tar således tid i vår
kommun att få till bostadsområden.

Jag vill

att man skall aktualisera planerna på byggnation i Norra Erikstorp/Varpås med fokus på att Bollebo
kan bygga flerfamiljshus.
Vi borde nyttja det nya avtalet som kommunen nu har med ett flertal husleverantörer. Vi bör utnyttja
det faktum att de områden som i den fördjupade översiktsplanen från 2004 benämns Varpås-1,
Varpås-2 till stor del ägs av Bollebygds kommun.
Det måste vara den snabbaste vägen framåt att få till ett varierande hyresbestånd i Bollebygd
centralort då det ligger inom nuvarande översiktsplan.
Att invänta ny översiktsplan kan jag inte annat än tolka som att Kommunens beslutsfattare inte tar
bostadsproblematiken på allvar.  Kommunen bör fokusera aktivt på byggande nu och inte passivt
invänta en ny översiktsplan som kommer 2019.
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